

【精液檢驗】採檢說明

1. 請禁慾三天後才採取檢體。

- 2. 精液必須全部且直接收集在無菌容器盒內,不可使用保險套。
- 3. 檢體採取後請在檢驗單上註明收集時間,並在半小時內送達檢驗科。
- 4. 可至5樓生殖醫學中心的精液採集室採取精液。

收件時間:

週一至週五 (W1~W5): 上午08:00~16:30

逾時或週六、週日及國定假日無法受理精液檢查

- 1. Before the date of specimen testing, abstain after sexual activity for 3 day.
- 2. The entire specimen is to be collected by masturbation into a sterile plastic obtained from the laboratory. A specimen in a condom is not acceptable.
- 3. Please indicate the time of collection on a single test sample after taking and be received by the laboratory within half an hour.
- 4. The semen collection room attached to the Center for Reproductive Medicine is available in 5th Floor.

Office Hours For Semen Specimen Examination :

Monday to Friday : Am 08 : $00 \sim 16$: 30

The Lab is closed on Saturday & Sunday & National Holidays.

佛教慈濟醫療財團法人台北慈濟醫院檢驗科感恩合十 聯絡電話 02-6628-9779 分機3230 淺藍道林70P 21×14.8cm(寶)

E9L2821220-F3